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Centrumsteden  -  Capaciteit noodopvang 

Het gebrek aan noodopvang en andere herhuisvestingsmogelijkheden is nog altijd een 
groot knelpunt in het Vlaamse woonbeleid. In de beleidsnota wordt aangegeven dat er 
eerst moet worden ingezet op het in kaart brengen van de noodopvang- en 
herhuisvestingscapaciteit van de gemeente, waarna een open oproep gelanceerd zou 
worden om aan de hand van een systeem van cofinanciering tussen gemeente en Gewest 
de noodopvangcapaciteit te vergroten.

1. Hoeveel noodopvang is er aanwezig in de centrumsteden? Graag de meest recente 
cijfers per centrumstad.

2. Hoeveel nood is er? Met andere woorden hoeveel mensen zonder huisvesting kunnen 
niet terecht in noodopvang wegens een capaciteitstekort? Graag de meest recente 
cijfers per centrumstad.

3. In de beleidsnota wordt aangegeven dat er zal worden ingezet op noodopvang via de 
lancering van een open oproep. 

Wat zijn de numerieke doelstellingen ter zake? Graag cijfers per centrumstad. In 
hoeveel middelen wordt daarvoor voorzien?
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ANTWOORD 
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van AN MOERENHOUT

Er is momenteel slechts beperkte informatie beschikbaar over noodwoningen. Om deze 
lacune op te vangen heb ik het Steunpunt Wonen de opdracht gegeven hieromtrent een 
onderzoek uit te voeren. Het onderzoek gaat van start op 1 februari 2020 en moet een 
antwoord bieden op volgende vragen:

a. Hoe groot is de vraag naar noodwoningen en over welk type woningen gaat 
het?

b. Wat is het aanbod aan noodwoningen en voor wie zijn deze woningen precies 
bedoeld?

c. Wat zijn de kritische succesfactoren voor een lokaal noodopvangbeleid? 

De resultaten van dit onderzoek worden tegen de zomer van 2020 verwacht. 


